
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 21 DE FEBRER DE 2008. 
 
 
A Bellaterra, a les 15:10 hores del dia 21 de febrer de 2008, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Sr. 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
Alsedà Soler, Lluís 
Armario García, Antonio 
Arús Caraltó, Carles 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Blanco Rodríguez, Joan 
Caballín Fernández, Rosa 
Castellet Rovira, Francesc  
Farrés Vicén, Jaume 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Llagostera Casas, Montserrat 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martinez Ramirez, Paz 

 
Nogués Bara, Victòria 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Pérez Pons, Josep Antoni 
Plana Coll, Maria 
Ponsà Fontanals, Montserrat 
Poschenrieder Wiens, Charlotte 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Surrallés Calonge, Jordi 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Xamena López, Noel 

 
Excusen la seva assistència:  
  
Belmonte Soler, Jordina     
Navarro Garcia, Maite 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Lectura i aprovació, si s'escau,  de l'acta de la reunió anterior  
2. Informe de l'equip deganal. 
3. Aprovació de la composició de la subcomissió del Pla d’Estudis de la nova titulació  
 de Biologia 
4. Proposta de recolzament de la proposta d’un “Doctor Honoris Causa” 
5. Afers de tràmit. 
6. Afers acadèmics. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà, 
 
Tema Plans d’Estudis: 

 - 1 -



El proper dia 26 hi haurà una reunió amb els coordinadors de les diverses 
subcomissions, per analitzar la marxa del procés d’elaboració de Plans d’estudi. 
S’ha realitzat una reunió amb l’estudiant dinamitzador, per tal d’estimular la 
participació de representants dels estudiants en les subcomissions de plans d’estudi. 
 
Des del Vicerectorat d’Ordenació Acadèmica s’ha distribuït una documentació del 
Consell Interuniversitari Català. Segons aquesta, els requeriments que la Generalitat 
demanaria per l’aprovació dels plans d’estudi són, entre d’altres: 
  3ª llengua 
  Pràctiques en empreses 
 Es podran acceptar titulacions que tinguin 15 estudiants, sempre que hi 

hagi una estructura en arbre. 
 
Des del deganat s’han demanat dues entrevistes amb la Degana de Catalunya del 
Col·legi de Biòlegs de Catalunya i el coordinador del Consejo de Colegios de Biólogos 
de España, per informar-los de les nostres propostes de nous Plans d’estudi. 
  
Tema espais: 
A principis de la propera setmana estaran en funcionament els intèrfons. 
 
El Degà informa de la reunió amb la Comissió de seguiment. Les obres iniciades van 
segons el calendari previst. 
 
Altres temes: 
S’ha creat una comissió per estudiar la creació d’una nova titulació sobre 
Nanotecnologia. La persona que hi assistirà com a representant de la Facultat de 
Biociències és el professor Joan-Ramon Daban. Es demana que així consti en Acta. 
 
En nom de la Gestió Acadèmica, s’agraeix l’esforç que han realitzat les Unitats al 
nomenar un únic professor que s’encarregarà de signar les actes de l’assignatura de 
Pràctiques en empresa. 
 
El Coordinador de Biologia, professor Noel Xamena, informa de la reunió del 5 de 
febrer, amb els coordinadors d’Unitat, en la que es va plantejar que el nombre de  
Matrícules d’Honor que s’està concedint en l’assignatura de Pràctiques en Empresa és 
superior al que està reglamentat. Igualment per informar-los de l’elevat nombre d’actes 
que s’estan emplenant anualment per aquesta única assignatura. Atès que amb el 
sistema actual es supera el nombre de M.H. reglamentades, es va acordar no posar cap 
matrícula en aquesta assignatura. 
  
S’obre un torn de paraules: 
Sobre el tema de les matrícules d’Honor es produeixen diverses intervencions, en el 
sentit de plantejar si hi ha alguna altra manera de solucionar-lo, ja que és un tema que té 
implicacions en les concessions de les beques. 
 
El Degà respon que s’ha parlat d’aquesta problemàtica amb la Vicerectora, per tal que 
els expedients per les beques es valorin de forma numèrica. També, que la variació en la 
quantificació dels expedients que representa una Matrícula és mínima i que a l’estar 
normalitzada la baremació per titulacions el possible impacte d’aquesta mida queda 
considerablement esmortit. 
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El professor Noel Xamena explica el motiu que ha portat a aquesta decisió. 
 
El professor Carles Arús proposa que la Junta de Biociències demani que els expedients 
de les beques es valorin en forma numèrica. 
 
El Degà contesta que aquest suggeriment ja s’ha fet a la Vicerectora de Recerca, però 
que es tornarà a recordar. 
   
 
3.-  Aprovació de la composició de la subcomissió del Pla d’Estudis de la nova 
 titulació de Biologia 
 
El professor Noel Xamena, com a coordinador d’aquesta subcomissió, explica les raons 
de la composició de la subcomissió del Pla d’estudis de Biologia. Proposa que en 
aquesta subcomissió hi hagi un representant de cada Unitat. 
 
La subcomissió estaria integrada per: 
 

Noel Xamena (GiM) Coordinador Comissió 
Mª Pilar Aluja (Antropologia – BAVE) 
Llorenç Sáez (Botànica – BAVE) 
Miquel Riba (Ecologia – BAVE) 
Charlotte Poschenrieder (Fisiologia vegetal – BAVE) 
Jacint Ventura (Zoologia – BAVE) 
Lleonart Barrios (Biologia cel·lular – BCiFiI) 
José Pablo Hervás (Citolologia i Histologia – BCiFiI) 
Amàlia Molinero (Fisiologia animal – BCiFiI) 
Raúl Castaño (Immunologia – BCiFiI) 
Enric Querol (Bioquímica – BQiBM) 
Alfredo Ruiz (Genètica – GiM) 
Joan Mas (Microbiologia – GiM) 
Un estudiant de 2on Cicle o Postgrau 

 
S’aprova per assentiment. 
 
 
4. -  Proposta de recolzament de la proposta d’un “Doctor Honoris Causa” 
 
En un punt nou que s’incorpora en l’ordre del dia, es demana –si s’escau- l’adhesió a la 
proposta d’un “Doctor Honoris Causa”.  
 
El degà fa una breu explicació de l’origen de la proposta i dels mèrits de la 
investigadora, la Professora Katarzina Chalasinska-Macukow, per la qui es demana 
aquesta distinció. 
 
La professora Montserrat Llagostera demana si aquesta proposta està avalada pel Grup 
d’Òptica. 
 
El Degà aclareix els motius de la proposta d’aquest Grup i del Departament de Física.    
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El professor Carles Arús demana si el parer de l’equip deganal és favorable a aquesta 
proposta. 
 
S’aprova recolzar la proposta, per assentiment. 
 
 
5.-  Afers de tràmit 
 
No hi han afers de tràmit. 
 
 
6.- Afers acadèmics 
 
Es recorda als assistents que el termini per proposar activitats que donin dret a crèdits de 
lliure elecció, finalitza a finals de març. 
 
Es demana el reconeixement de crèdits de Cicles Formatius de Grau Superior (CFGS). 
La professora Maria Victòria Nogués, en tant que coordinadora de Biotecnologia, 
explica en què consisteix aquesta proposta de reconeixement que afecta la seva titulació. 
 
CFGS Laboratori de Diagnòstic Clínic. Durada del cicle formatiu 200 h 
Crèdits CFGS Assignatura Llicenciatura Biotecnologia 
C3- Tècniques Instrumentals (210h) Tècniques Instrumentals Bàsiques (6 crèdits) 
C5- Microbiologia (210h) Microbiologia II (6 crèdits) 
C4- Bioquímica clínica (210h) + 
C8- Anatomofisiologia i patologia (60h) 

Fisiologia Animal (7,5 crèdits) 

 Crèdits de lliure elecció (30 crèdits) 
 
CFGS Anàlisi i Control. Durada del cicle formatiu 2000h 
Crèdits CFGS  
Cicle frmatiu Química general (6 crèdits) 
 Crèdits de lliure elecci´(30 crèdits) 
 
S’aprova el reconeixement de crèdits, per assentiment. 
 
 
7.-  Torn obert de paraules 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 15:47 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 21 de febrer de dos mil vuit. 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
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